



Christian Alliance  
Cheng Wing Gee College

宣道會鄭榮之中學

12-14 Chik Wan Street, Tai Wai, N.T., Hong Kong

香港新界大圍積運街 12-14 號

Tel: 2604 9762

Fax: 2601 6758

P2425-024

**The Arrangement of The Healthy School Programme with a Testing Component**  
**有關「健康校園測檢計劃」事宜**

Dear S.1, S.5 & S.6 Parents,  
各位中一、中五及中六級家長：

The Healthy School Programme with a Testing Component is an anti-drug initiative in schools that aims to improve students' physical and mental health and promote a drug-free culture. Previous participants have reported positive effects. Building upon the success of the programme last year, our school has received funding to continue its implementation. This includes engaging students in personal growth activities and voluntary drug testing to promote a healthy lifestyle and a drug-free environment. For more information, parents can access the video at [https://drive.google.com/file/d/1-nX2PAUwvaQUIHzh\\_PDr3qPQBNH53CiG/view](https://drive.google.com/file/d/1-nX2PAUwvaQUIHzh_PDr3qPQBNH53CiG/view). Kindly complete the "Drug-testing Component: Consent to Participation" form and submit it to the class teacher by 25 October 2024. For inquiries, please contact Mr Choy Tsz Kit and Ms Soen Yi Wun, the teachers in charge of the Health Education, at 2604 9762. Thank you.

「健康校園測檢計劃」是一項校本的禁毒教育項目，旨在提高學生的身心健康，培養無毒文化。過去參與計劃的學校和持份者，包括教師、學生和家長，皆反映計劃對學校和學生產生正面影響。在去年計劃的成功基礎上，本校已獲得禁毒基金的贊助，將繼續實施該計劃。活動包括讓學生參與個人成長活動和自願的毒品測試，以促進健康的生活方式和無毒環境。家長可觀看簡介短片 [https://drive.google.com/file/d/1-nX2PAUwvaQUIHzh\\_PDr3qPQBNH53CiG/view](https://drive.google.com/file/d/1-nX2PAUwvaQUIHzh_PDr3qPQBNH53CiG/view) 以了解詳情。所有學生將獲派「參與同意書」，煩請家長於 2024 年 10 月 25 日前填妥並交回班主任。如有疑問，歡迎致電 2604 9762 向蔡子傑老師和孫依媛老師（健康教育負責老師）查詢。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College  
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長  
21 October 2024 2024 年 10 月 21 日